
Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Pod Marjánkou 

 

Přítomni: 

Za pedagogické pracovníky:  pí Hlaváčková, pí Štanclová 

Za zákonné zástupce:   pí Ryšavá, p. Flek 

Hosté:     pí ředitelka Zavadilová, p. zástupce Štercl 

Nepřítomni:    pí Barochová a p.Vihan - oba za zřizovatele 

 

Program: 1. Projednání a schválení Výroční zprávy školy 

                  2. Informace vedení školy o úpravách ŠVP 

                  3. Využití půdních prostor školy 

                  4. Konec funkčního období školské rady a nové volby 

                  5. Různé 

 

1. Výroční zpráva školy za rok 2013/2014 byla schválena jednomyslně 4-0-0. 

2. Vedení školy seznámilo ŠR s dílčími úpravami ŠVP. Týkají se některých předmětů ve 4. 

ročníku, francouzského jazyka a chemie v 9. ročníku. 

3. Paní Ryšavá vznesla za rodiče dotaz na možnost využití půdních prostor školy. Projekt byl 

vypracován před mnoha lety a nový prostor by potřebovala kromě školy hlavně školní 

družina. 

4. Volby do nové školské rady proběhnou za pedagogy na příští pedagogické radě a za zákonné 

zástupce během třídních schůzek dne 24. 11. 2014. 

5. Proběhla diskuse o zahraničních zájezdech žáků a o plánovaném přidání 2. cizího jazyka od 5. 

ročníku. 

 

 

 

V Praze dne 21. 10. 2014                                                        Zapsala: Hana Hlaváčková 

 

 


